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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
14. számú nyílt ülés 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. május 10-én  

    megtartott nyilvános testületi üléséről 
 
N a p i r e n d: 

 
1./ Palotás Község Önkormányzata 2015. évi költségvetése módosításának megtárgyalása,  
     elfogadása                 5/2016.(V.11.) rendelet 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
2./ Palotás Község Önkormányzata 2015. évi költségvetése végrehajtásának megtárgyalása,  
     elfogadása                 6/2016.(V.11.) rendelet 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
3./ Védőnői Szolgálat 2015. évi költségvetésének teljesítése      83/2016.(V.10.) határozat 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
4./ Egyebek 

a.) Palotás és Kisbágyon Óvodai Intézményfenntartó Társulás tájékoztató 
b.) Művelődési Ház vagyonmegosztás ügye        84/2016.(V.10.) határozat 
c.) Főzőkonyha felújítása 
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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
14. számú nyílt ülés 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. május 10-én 
               megtartott nyilvános testületi üléséről 
 
Testületi ülés helye: Községháza 
                                  Palotás, Kossuth út 1. 
 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Komáromi Tibor alpolgármester, Almási Lajos, 
Majer Zsuzsanna, Siposné Kiss Mónika önkormányzati képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Gabriella jegyző, Molnárné Ocsovszki Henrette pénzügyi 
ügyintéző 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Szabó Mihály polgármester megállapítja, hogy a 7 fős testületből 5 fő jelen van, az ülés 
határozatképes, a testületi ülést megnyitja. 
 
A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítőinek Almási Lajos és Majer Zsuzsanna 
képviselőket egyhangúlag elfogadják. 
 
A képviselő-testület az ülés napirendjére tett javaslatot elfogadja, így az ülés napirendje a 
következőképpen alakul: 
 
N a p i r e n d: 
1./ Palotás Község Önkormányzata 2015. évi költségvetése módosításának megtárgyalása,  
     elfogadása 
2./ Palotás Község Önkormányzata 2015. évi költségvetése végrehajtásának megtárgyalása,  
     elfogadása 
3./ Védőnői Szolgálat 2015. évi költségvetésének teljesítése 
4./ Egyebek 

a.) Palotás és Kisbágyon Óvodai Intézményfenntartó Társulás tájékoztató 
b.) Művelődési Ház vagyonmegosztás ügye  
c.) Főzőkonyha felújítása 

 
I. NAPIREND: 
 

Palotás Község Önkormányzata 2015. évi költségvetése módosításának megtárgyalása, 
elfogadása 

(előterjesztés, rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: Az előterjesztés elkészítését köszönöm, megkérdezem, hogy 
van-e a képviselők részéről kérdés, észrevétel, egyértelműen le van írva, meg van fogalmazva, 
hogy miért vált aktuálissá. A szükséges módosítások átvezetésre kerültek. 
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A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a rendelet-tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

5/2016. (V.11.) önkormányzati rendelete 
 

a 2015. évi költségvetés módosításáról 
 (rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

II. NAPIREND: 
 
Palotás Község Önkormányzata 2015. évi költségvetése végrehajtásának megtárgyalása, 

elfogadása 
(előterjesztés, rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: Megkérem a képviselő-testület tagjait tegyék fel kérdéseiket, 
észrevételeiket. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: A foglalkoztatottak létszámával kapcsolatban lehetséges, 
hogy elírás, az egyikben 31 fő, a másiknál pedig 34 fő.  
 
Molnárné Ocsovszki Henrette pü-i ügyntéző: Az év utolsó napján a záró létszám a 31 fő, az 
a december 31-i állapot, a 34 fő pedig az átlaglétszám. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a rendelet-tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

6/2016. (V.11.) önkormányzati rendelete 
 

az Önkormányzat 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról 
(rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

III. NAPIREND: 
 

Védőnői Szolgálat 2015. évi költségvetésének teljesítése 
(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
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A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

83/2016.(V.10.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Kisbágyon Önkormányzattal 
közös feladatellátású Védőnői Szolgálat 2015. évi költségvetési beszámolóját és a 
hozzájárulások elszámolását az alábbiak szerint elfogadják: 
A Védőnői Szolgálat költségvetését 3 956 000 forint bevétellel és 4 035 000 forint 
kiadással elfogadja, melyből a 2015. évi működési kiadás 4 035 000 forint. Az 
Országos Egészségbiztosítási Pénztár (OEP) fedezi a védőnői szolgálat 2015. évi 
személyi juttatások, járulékok valamint a dologi kiadások Kisbágyon Község 
Önkormányzatát is érintő részét. Kisbágyon Község Önkormányzata 2015. évi védőnői 
szolgálathoz nem utalt támogatást, így elszámolási különbözet nem keletkezett. A 
bevétel és kiadások közötti 79 000 forint különbözet Palotás Község Önkormányzatát 
terheli. 
 
Határidő: zárszámadási rendelet elfogadása  
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

 
IV. Egyebek: 
 
a.) Palotás és Kisbágyon Óvodai Intézményfenntartó Társulás tájékoztató 
 
Szabó Mihály polgármester: Az Óvodai Intézményfenntartó Társulás ülésezett, elkészítette a 
tervezetet az óvodavezetői (magasabb vezetői) beosztásra vonatkozó felhívás tervezetet, ahogy 
megbeszéltük minden képviselő részére kiküldjük, azt kérem, hogy három napon belül 
véleményezze mindenki és jelezzenek vissza, hogy a felhívást az állásportálra fel tudjuk tenni. 
A pályázat benyújtásának határideje június 24., pályázat elbírálásának határideje július 20-ig, a 
publikálási időpont pedig május 25. 
A háromtagú bizottságra vonatkozóan már korábban döntöttünk, hogy Palotás Képviselő-
testülete Siposné Kiss Mónikát javasolta, Kisbágyon Képviselő-testülete Jancsó Mónikát, az 
óvodai nevelő-testület pedig Szalkai Jánosné óvodapedagógust.  
 
b.) Művelődési Ház vagyonmegosztás ügye 
 
Szabó Mihály polgármester: Héhalom Község Polgármesterével több esetben egyeztettem a 
Művelődési Ház vagyonmegosztása ügyében. Mindkét testület fogadjon el javaslatot, Palotás 
Képviselő-testülete arra vonatkozóan, hogy mennyi az az összeg amennyiért meg kívánjuk 
vásárolni, Héhalom Képviselő-testülete pedig, határozza meg azt az összeget, amennyiért el 
tudják adni a részüket. Jeleztem Polgármester Úr részére, hogy az összegből, melyet az 
értékbecslő meghatározott, 69 millió forintból, Palotás Község által készített és bővített 
létesítmények összegét mindenképpen szükséges levonni, valamint az akkor létesült 
Horgászegyesületi Iroda épületét, majd a Pártszervezet által a települések tulajdonába átadott 
helyiségeket és mi esetünkben még a klubhelyiséget még, valamint egy esetben bővítettük az 
Egészségházat. Körülbelül ezek összértéke 19 millió forint lenne, így 50 millió lenne az értéke 
az épületnek, melynek 29%-a illetné meg Héhalom Önkormányzatát. Abban megállapodtunk, 
hogy egyik testület sem szeretne bírósághoz fordulni, mindenképpen ragaszkodunk a 
megállapodáshoz. Kértem, hogy rövid időn belül alakítsák ki véleményüket és közelítsenek az 



 5 

álláspontjaink. Mi 7 millió forint összeget javasoltunk vételárnak, ha kiszámítjuk az 50 
milliónak a 29%-át, az 14,5 millió forint körüli összeg lenne. Javasolta Polgármester Úrnak, 
hogy próbáljunk közelíteni a 7 millió és a 14,5 millió között találjuk meg a középutat. Ők 
abból indultak ki, hogy nekik 20 millió forint mindenképpen jó lenne. Tudomásul vette a 
javaslatomat, igyekszik a testületet meggyőzni arról, hogy teljesen jogos a követelésünk. 
Bízom benne, hogy a héten tudnak valamilyen döntést hozni és folytathatjuk az egyezkedést. 
Én javaslom, hogy vételárként 10 millió forintösszeget határozzunk meg.  
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Ami most elhangzott az reális, ha megengedi a 
költségvetés, akkor tegyünk erre pontot, ha már idáig eljutottunk. 
 
Szabó Mihály polgármester: Egyértelműen az a cél, hogy megállapodjunk, az összeg 
kifizetésére ki kell majd találnunk valamit.  
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Miből fogjuk ezt az összeget kifizetni? 
 
Szabó Mihály polgármester: Arról már beszéltünk, hogy talán 12 millió forintot már most ki 
tudnánk fizetni, ami le van kötve vagy pedig olyan módon, hogy a fele összeget most 
kifizetnénk, a másik felét pedig év vége körül és véglegesen le lenne rendezve. Én javaslom, 
hogy 10 millió forint összegben gondolkozzunk.  
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

84/2016.(V.10.) Képviselő-testületi határozat 
 
Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete bejelenti vételi szándékát a 
Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár (3042 Palotás, Szabadság út 26.) Héhalom 
Község Önkormányzata tulajdonát képező 29/100 tulajdoni hányadára 10.000.000.-Ft 
vételáron. 

 
c.) Főzőkonyha felújítása 
 
Szabó Mihály polgármester: Főzőkonyha felújításával kapcsolatosan abban döntöttünk, hogy 
bízzuk meg műszaki ellenőrnek Nyerges Pált, felvettem vele a kapcsolatot, egyeztettünk. 
Ugyanakkor a konyhán kisebb problémák felvetődtek HACCP ellenőrzés kapcsán, le kell 
egyeztetni az étel, nyersanyag-behozatal, keresztező útvonal, egyebek dolgát. Szakemberrel 
jövő héten fogunk találkozni, egyeztetni, ennek megfelelően lehetséges, hogy kisebb 
módosítást végre kell hajtani az árazatlan költségvetésen. Azt kérem, hogy alpolgármester úrral 
együtt bízzon meg a testület, hogy ezt a műszaki ellenőrrel együtt egyeztessük le, utána az 
árazatlan költségvetést ennek szellemében módosítsuk és úgy készítsük el a felhívást. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Akkor amikor a bejáráson voltunk, amikor eldöntöttük, hogy 
pályázzunk konyhafelújításra, már ott elhangzott ez, hogy a nyersanyag és az ételkiszállítás 
nem jó, akkor miért nem így készült már el ez a költségvetés? 
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Szabó Mihály polgármester: Még most is gondolkodtak, hogyan lenne a megfelelő, három 
variáció is volt, ugyanakkor a tálalóablak elhelyezése is felvetődött.  
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Javaslom, hogy mindenképpen meg kell keresni a NÉBIH-et 
és kellene kérni a szakmai segítségüket, ők nagyon szívesen kijönnek szerintem, a helyszínen 
felmérik és adnak egy javaslatot. Ha ők ezt leírják, akkor az biztos, hogy meg fog felelni. Nem 
biztos, hogy a NÉBIH elfogadja azt, amit a HACCP szakember javasol. 
 
Szabó Mihály polgármester: Felvetődött ez is, de úgy döntöttünk, hogy a HACCP 
szakemberrel mindenképpen megbeszéljük egyeztetjük és utána őket is kihívnánk, mert 
természetesen későbbiekben ők fognak ellenőrizni. 
 
d.) Életháló 
 
Szabó Mihály polgármester: Az együttes ülés elején elhangzott Életháló Szociális és 
Köznevelési Ellátó és Intézményrendszerrel kapcsolatban az óvodára vonatkozóan Igazgató úr 
elmondta, hogy változatlan formában működhetne minden, ők az önerőben, az önkormányzati 
hozzájárulás összegében tudnának segíteni, azt tudják átvállalni, ha jól tudom ez a mi 
esetünkben 9 millió forint körül van. Ha megküldenék az együttműködési megállapodás-
tervezetet, azt kérem mindenki nézze át és gondoljuk át, hogy tudunk-e ezzel foglalkozni. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Kicsit körbe kellene járni azokat, akiknek van már 
valamilyen tapasztalata. Jogilag utána kell járni, mert onnantól kezdve kicsúszik az 
önkormányzat kezéből az irányítás. 
 
Szabó Mihály polgármester: Mindenképpen olyan intézményt kell felkeresni, ahol már 2-3 
éve ők működtetik az intézményt, körbe kell járni és utána visszatérünk, a dolgozókat sem 
érheti semmiféle hátrányt. 
 
Bejelentések: 
 
Szabó Mihály polgármester: Bér polgármestere keresett, hogy próbáljon Palotás település is 
részt venni a Palócfesztivál  rendezvényen, de igazából ezt nem tudjuk most megoldani, bízunk 
benne, hogy jövő évben részt tudunk venni. Nekünk ezen a napon van a gyermeknapi program, 
melyen részt kell vennünk, természetesen a fesztiválon is megpróbálunk jelen lenni. 
- Rövidesen jó lenne megtartani az intézmények látogatását és a települési sétát is amiket már 
többször említettem. 
 
A képviselők részéről további kérdés, bejelentés nem volt, Szabó Mihály polgármester 
megköszöni a képviselők részvételét, a testületi ülést bezárja. 
 

Kmf. 
 
                 Szabó Mihály sk                              dr. Tóth Gabriella sk 
                  polgármester                                                                    jegyző  
 
 
       Almási Lajos sk         Majer Zsuzsanna sk 
        képviselő              képviselő 
     jegyzőkönyv-hitelesítők 


